

Education Request Form • Formulaire de demande d'éducation

Société Alzheimer Society

Inquirer Details • Détails de l'enquêteur

Name and job title Nom et position:

Name of organization Nom de l'organisme:

Address of organization Adresse de l'organisme:

Telephone number Numéro de téléphone:

E-mail Courriel:

Education Session Requested • Session d'éducation demandée

Session in English

Session en français

Select a presentation or training Sélectionner une présentation ou une formation:

Introduction to Dementia & Communication • Introduction à la démence et la communication

Programs & Services Overview • Survol des programmes et services

Dementia & Physical Activity • La démence et l'activité physique

Brain & Behaviour • Cerveau et comportement

Dementia Friendly Training • Formation envers la sensibilisation à la démence

Finding your Way® Training for First Responders • Formation trouvez votre chemin pour les premiers répondants

Booth • Kiosque

GPA Training • Formation ADP (7.5-hour day - journée de 7,5 heures) 45

U-First!® for Healthcare Providers

12 Minutes Dementia Simulation • Simulation de la démence de 12 minutes

Duration of the event Durée de l'événement: 30 minutes 60 minutes Other Autre:

Location Emplacement: In-person En-personne Virtual Virtuelle (Zoom)

If in-person, please specify Si en personne veuillez préciser:

Date and time of the event La date et l'heure de l'événement: Option 1

Option 2

Option 3

Audience Description Information de l'audience:

Additional Information Information additionnelle:


Presentations • Présentations

Introduction to Dementia & Communication

Introduction à la démence et communication

Provides general knowledge and awareness of Alzheimer's disease and related dementias, communication tips as well as the programs and services offered by the Alzheimer Society.

Fournis des renseignements généraux sur la maladie d'Alzheimer et les démences apparentées, les stratégies de communication ainsi que sur les services et les programmes offerts par la Société Alzheimer.


 General Public/Professionals/Students Grand public/Professionnels/Étudiants
\$ Free Gratuit

Programs & Services Overview

Survol des programmes et services

Provides a comprehensive overview of all programs and services offered by the Alzheimer Society.

Fournis un survol détaillé des programmes et services offerts par la Société Alzheimer.


 General Public/Professionals/Students Grand public/Professionnels/Étudiants
\$ Free Gratuit

Dementia and Physical Activity

La démence et l'activité physique

Provides knowledge about the relationship between physical activity and dementia. This presentation further explores the link between head injuries and dementia, the powerful effect, and benefits of physical activity on persons living with dementia and valuable strategies for care partners, family members and persons working in the health care field to assist in the development and implementation of meaningful and person-centered exercise plans.

Fournis des renseignements sur le rapport entre la démence et l'activité physique. Cette présentation examine de près le lien entre les blessures à la tête et la démence, les effets et les bienfaits de l'activité physique pour les gens vivant avec une démence et des stratégies pour aider les partenaires de soins, les familles et ceux qui travaillent dans le domaine de santé à élaborer et exécuter des plans d'exercice efficaces et centrés sur la personne.


 General Public/Professionals/Students Grand public/Professionnels/Étudiants
\$ Free Gratuit

Brain & Behaviour

Cerveau et comportement

Provides information about brain function changes in those living with dementia and explores common responsive behaviours, possible triggers, and key strategies for day-to-day care.

Fournis de l'information sur les changements des fonctions cérébrales chez les gens vivant avec la démence et explore les comportements réactifs communs, les déclencheurs possibles et les stratégies clés pour les soins quotidiens.



 Health Care Professionals Professionels de la santé
\$ Free Gratuit

Dementia Friendly Training

Formation envers la sensibilisation à la démence

Training specific to businesses or organizations who would like to be identified as Dementia Friendly. Must have 75% of front-line staff or members in attendance to obtain certification. Your staff will learn how to identify, communicate, and provide appropriate services to persons living with dementia and their care partners. Upon completion, you will receive a certificate and dementia friendly window decal.

Formation pour les entreprises ou organisations qui veulent s'identifier en tant qu'endroit sensibiliser à la démence. 75% des employés ou des membres doivent être présent afin d'obtenir la certification. Vos employés apprendront comment identifier, communiquer et bien servir les gens vivant avec la démence et leur partenaire de soins. Une fois que la formation est complétée, vous recevrez un certificat et un emblème de sensibilisation à la démence en forme d'autocollant pour fenêtre.

 Businesses/Organizations/Committees Entreprises/Organisations/Comités
 Certificate provided Certificat fourni
\$ Free Gratuit

Trainings • Formations

Finding your Way® Training for First Responders

Formation trouvez votre chemin pour les premiers répondants

Training developed to help guide first responders on how to effectively respond to emergency situations involving persons living with dementia. Each training is custom to the occupation of the first responders.

Une formation développée pour aider à guider les premiers répondants dans des situations d'urgences impliquant les gens vivant avec la démence. Chaque formation est personnalisée selon l'occupation des premiers répondants.

 First Responders Premiers répondants

 Certificate provided Certificat fourni


\$ Free Gratuit

GPA Training

Formation ADP

GPA Basics is an innovative dementia care education curriculum based on a person-centred care approach. Designed for interdisciplinary point of care staff across healthcare sectors, GPA Basics is delivered as four modules over a 7.5-hour day.

L'ADP est un programme pédagogique sur les soins de la démence qui met l'emphase sur l'approche de soins centrée sur la personne. Conçu pour le personnel interdisciplinaire dans tous les secteurs de la santé, L'ADP est livré en quatre modules lors d'une journée de 7,5 heures.


 Health Care Professionals Professionels de la santé


 Certificate provided Certificat fourni

\$ Cost Coût

U-First!® for Healthcare Providers

U-First!® for Healthcare Providers supports health care and other service providers who work with people living with dementia or other cognitive impairments. U-First!® builds on existing curriculum and encourages learners to make lifelong learning a goal. The vision is to provide every member of the care team with consistent education on key skills and best care practices. It sets the stage for common knowledge, language for communicating with all members of the care team (including informal care partners), and a comprehensive approach to care.

 Health Care Professionals Professionels de la santé

 Certificate provided Certificat fourni

\$ Cost Coût

Simulations

12 Minutes Dementia Simulation

Simulation de la démence de 12 minutes

An experimental simulation for anyone seeking to better understand the physical and cognitive difficulties of those living with dementia. Simulation is completed in groups of 4 individuals.

Une simulation expérimentale à quiconque qui veut mieux comprendre les difficultés d'ordre physique et cognitive auxquelles font face les personnes vivant avec une démence. La simulation se déroule en groupe de 4 personnes.

 General Public/Healthcare Professionals/Students Grand public/ Professionels de la santé/Étudiants

\$ Free Gratuit